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Edelachtbare collega’s. Waar staan we nu, na drieenhalfjaar uitvoering van het college-akkoord? 

Voor ons ligt de programmabegroting. Veel dingen zijn gerealiseerd en met een aantal langlopende 

dossiers kunnen we binnenkort aan de slag:  

Dorpscentrum wordt mooier 

Het Dorpscentrum en de verkeersafwikkeling worden aangepakt. Zowel de raad als de rechter 

steunen het college in de tijdelijk inrichting van tweerichtingsverkeer in het dorpscentrum. Een 

mooier en leefbaarder gebied gaat er nu echt komen. We roepen de wethouders Financiën en 

Economische Zaken op om de gelden zo snel mogelijk te begroten. 

Openbaar vervoer is verbeterd 

De 170 als directe busverbinding naar Amstelveen Centrum blijft bestaan, ook als de snelle 

tramverbinding met Station Amsterdam Zuid er over een 5 jaar ligt. En we hebben een directe en 

frequente busverbinding naar Station Schiphol: voor forensen die snel met het OV op hun werk 

willen zijn en ook voor iedereen die zonder belachelijk hoge parkeerkosten of taxikosten onbezorgd 

met vakantie wil een mooie stap voorwaarts. 

Decentralisatie sociaal domein is succesvol 

Het college heeft ervoor gezorgd dat de decentralisatie van het sociale domein een succes is 

geworden. Er is meer oog voor wat er individueel nodig is om mensen zoveel mogelijk ruimte te 

geven om hun leven zo prettig mogelijk te leiden. En voor mensen om naar vermogen bij te dragen 

aan hun omgeving. Terugkijkend kunnen we concluderen dat het beleid van het kabinet Rutte op dit 

punt geslaagd is en de uitvoering in Uithoorn heel goed is verlopen. En daarmee complimenteren we 

het college. We hebben nog wel een andere uitdaging. Hoe komt het dat zoveel mensen die kunnen 

werken toch niet aan de slag komen? In deze economisch sterke regio moeten arbeidsgeschikten 

betaald werk en een zinvolle invulling van hun dag kunnen hebben. Zodat iedereen met trots en 

eigenwaarde zijn of haar eigen toekomst kan vormgeven. Ook voor de gemeenschap is dat van 

belang: als mensen werken neemt het welzijn toe en houden we geld over voor mensen die echt 

ondersteuning nodig hebben. Ook houdt de gemeente dan meer geld over voor andere zaken waar 

we in de financieel zware tijd die achter ons ligt op geen geld meer voor hadden. 

 

Nu is het tijd om de middengroepen tegemoet te komen: tijd voor balans 

Wij zijn als VVD van mening dat de gemeente er meer dient te zijn voor de inwoners en buurten die 

niet voortdurend extra aandacht nodig hebben. Voor werknemers en gepensioneerden. Voor 

mensen, die de ruggengraat van het vrijwilligerswerk vormen. Zij zorgen met hun inzet en door het 

betalen van belasting en lidmaatschap ervoor dat we sportvoorzieningen en bijvoorbeeld de 

bibliotheek in stand kunnen houden. Deze inwoners willen en moeten meer gehoord en 

vertegenwoordigd worden door dit college en deze raad. Solidariteit en voorzieningen kunnen alleen 

bloeien als we in deze gemeente ook ondernemers en mensen met werk aan ons kunnen blijven 

binden. Zij zorgen voor een weerbare samenleving en voorzieningen die iedereen ten goede komen. 

Woningen, werk, goede scholen, een mooie en veilige buitenomgeving en voldoende mogelijkheden 

om te ontspannen en te sporten. Dat is toch wat iedereen wil? 

De VVD ziet nog te weinig hiervan terug in de voorliggende programmabegroting. Het lijkt er eerder 

op dat we de voorzieningen binnen het sociale domein nog verder willen optuigen.  



 

Zorg voor meer betaalbare vrije sector woningen 

Wat de VVD betreft moet de focus de komende periode meer komen te liggen op de prettige 

woonomgeving. Dat wil zeggen investeren in de realisatie van goede betaalbare woningen voor met 

name de middengroepen. Een aantrekkelijke woonomgeving met goed onderhouden groen en 

verblijfsruimten en “last but not least” goede sportvoorzieningen.  

Investeer in een gymzaal bij het Duet en een duurzame verenigingssporthal bij de  Randhoorn 

Het Duet heeft een nieuw gymlokaal nodig. Wat de VVD betreft komt die er. Gewoon naast de 

school. Dat is goed voor het onderwijs, goed voor de kinderen en goed voor de andere inwoners die 

buiten schooltijd ook gebruik kunnen maken van de Brede School. Gewoon zoals het bedoeld is. 

De VVD krijgt al langer signalen dat steeds meer sportteams buiten Uithoorn in sporthallen moeten 

trainen en spelen. Uithoorn is gegroeid. Maar de binnensportfaciliteiten zijn niet genoeg 

meegegroeid. Dat vindt de VVD ongewenst. Nu het financieel beter gaat is het tijd voor actie. Wij 

willen wij dat het college samen met de clubs onderzoekt wat de totale behoefte is aan binnensport-

uren en hoe we extra capaciteit doelmatig kunnen realiseren. Wat ons betreft hoeft een extra 

sporthal niet te voldoen aan alle eisen van de bonden, maar wel aan dat wat de clubs minimaal 

nodig hebben om gewoon in Uithoorn hun sport te kunnen beoefenen. Wij zien het als een uitdaging 

om een CO2 neutrale sporthal bij de Randhoorn te realiseren met daarnaast voldoende 

binnensportgelegenheid voor de scholen in Zijdelwaard. Capaciteit die ook gebruikt kan worden 

door andere clubs en sportbeoefenaren. Laat de clubs nadenken hoe de sporthallen optimaal 

kunnen worden gebruikt voor breedtesport. De gemeente houdt de regie over het gebruik en zorgt 

voor het onderhoud. 

We vragen ons college dan ook nadrukkelijk om voor een nieuwe duurzame sporthal op de 

sportboulevard aan de Randhoorn de nodige middelen vrij te maken. En om na te denken over een 

sobere, doelmatige multifunctionele sportfaciliteit op de huidige locatie De Scheg. Sport hoort bij 

een gezonde leefstijl en werkt preventief in het voorkomen van overgewicht en 

gezondheidsklachten. De verenigingen in ons dorp zorgen voor verbinding en sociale samenhang. Na 

jarenlange verhogingen van de lasten is het een goede zaak dat de OZB nu niet stijgt en dat we nu 

weer investeren in een mooi, schoon en veilig Uithoorn waar het goed wonen en leven is. Een extra 

sporthal kan daaraan een belangrijke bijdrage leveren. Willen we een gemeente blijven waar het 

goed wonen en leven is, dan moeten we meer investeren in sport! Over een paar weken praten we 

hierover verder.  

Met binnenkort meer dan 30 duizend inwoners moeten we deze uitdaging aan gaan om Uithoorn 

een gemeente te laten blijven waar het goed wonen is in de buurt van de grote stad. 

 

Na veel magere jaren staan de gemeentelijke financiën er gelukkig weer beter voor en lijkt het 

meerjarenplan perspectief positief. We zijn daar blij mee. Voor 2018 steunt de VVD dan ook van 

harte het achterwege laten van de eerder geplande OZB verhoging. 

Voor vanavond willen we het college en de raad meegeven om eerst structurele dekking te vinden 

voor het deels terugdraaien van de sportbezuinigingen. Het is heel mooi dat het college er nu 

eindelijk uit is gekomen met de sportverenigingen. Slimmer werken levert geld op. We zijn heel blij 

dat de huidige positieve financiële situatie het mogelijk maakt om verantwoord te bezuinigen. 

Daarom dienen we met de andere politieke partijen het volgende amendement in. 


